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ČESKO: Skvělý nápad s tím testováním. Potřebujeme znát skutečná čísla.

Podle Prymuly je nakažených 4x více než zachytíme PCR testy. Světová zdravotnická organizace v
minulém týdnu zveřejnila odhad, že nakažených je 10x více. Vezměte tedy střed těchto odhadů a
řekněme 7x více.

K tomu dodejme informaci od vrchního vládního statistika pana Duška: 60% zemřelých nezemřelo
primárně na COVID-19.

A pojďme počítat.

100.000 pozitivně testovaných. 850 zemřelých. Smrtnost 0.85%. Ve skutečnosti bylo pravděpodobně
infikováno 700.000 lidí. Smrtnost tedy 0,12%. A jen 40% zemřelo na COVID-19, ostatní zemřeli na
jiné choroby v době, když měli pozitivní test. Výsledná smrtnost po zohlednění všech známých dat a
odhadů epidemiologů je 0,05%.

Smrtnost u chřipky se uvádí 0,1%. 2x tolik co u infekce tímto novým koronavirem.

Co bude Prymula dělat, až se tato data potvrdí? Nejspíše zavře supermarkety a základní školy.

Kdybychom chtěli nalézt dopady této epidemie na celkovou úmrtnost obyvatelstva, těžko to odlišíme
od běžných statistických výkyvů a sezónních epidemií, jak se můžeme přesvědčit v následujících
Exceových tabulkách.  – Po odklepnutí se objeví soubor se spoustou tabulek, který otevřete Excelem
nebo stáhněte.
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https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.czso.cz%2Fdocuments%2F10180%2F138290
004%2Fobypzcr100620.xlsx%2Ffc278be6-
b418-4fa1-9c5d-217da7517000%3Fversion%3D1.1%26fbclid%3DIwAR0YNneIrbTV83Eg8EPWC4_vlE
7BlNPs642ePBBRaDD7aLLem7EJRhbEA2g&h=AT3lfNHjzNfqy6zY6xVeUV1nTxGw0eQs6WhXI1m1V
23G8QSPQPDlh7uc-aTb1rCz7mK1PFRKMqcLxGjvkUCxwSp6DhAORNlQf7Q2FHjhz-
Btlo3fESi6E3ZLRDLJQFwEUlY

Jedna tabulka pro ilustraci:

Jak to vidí viroložka Peková:

https://youtu.be/h6p6W4ZLy2I

Tento článek a video v něm je mainstreamem prezentován jako tvrdé odmítnutí Pekové, ale když si to
video opravdu vyslechnete a zamyslíte se nad skutečným obsahem toho, co genetik Pačes
diplomaticky a opatrně říká, nepřipadá mi, že by to bylo nějak proti paní Pekové. A co je hlavní, říká,
že o tom Covidu a jeho dalším chování toho moc nevíme a vymyká se to zatím našemu chápání.

https://www.reflex.cz/clanek/prostor-x/103332/genetik-paces-covid-do-vanoc-nezmizi-a-nezeslabl-pek
ova-nema-pravdu-epidemie-se-uplne-vymkla-kontrole.html
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Článek, který říká, že testy na Covid jsou spíše předběžnou indikací ne podezření než testem
onemocnění. Všichni máme dýchací cesty plné choroboplodných zárodků, aniž bychom ale těmi
chorobami trpěli a aniž by nás lékaři kvůli tomu považovali za nemocné. Mezi těmi, co mají v
dýchacích cestách Covid, je podle článku také nejspíš spousta, ne-li většina, zdravých.
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